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MAL No. - N° LAM 

V-242 

MODIFICATION ACCEPTANCE LETTER (MAL) 
FOR 

Approved Measuring Devices 
 

Type of Device 
 

Dispenser 
 

Purpose 
 
The purpose of this letter is to convey details of modifications to liquid measuring devices, which have previously 
received approval of type recognition from Measurement Canada. These modifications have been evaluated by 
the Approval Services Laboratory in accordance with national requirements and shall be considered to be 
included within the scope of the originally issued Notices of Approval specified in this document and any 
subsequent revisions to these Notices of Approval. 
 

Scope 
 
The modifications described in this letter affect devices identified in the following Notice(s) of Approval: 
 

Approval Number 
 

AV-2394 
 

Applicant 
 

DI Canada Inc. (Wayne) 
40 Sharpe Road 

Brighton, ON  K0K 1H0 
 

Description of Modifications 
 

Addition of a second ATC probe and thermal well installed right before the second meter inlet, on dispenser 
models 3/G7242*/****C and 3/G7247*/****C equipped with two meters, as shown on figure 1 attached. The 
current approved software versions for these models are programmed to handle two ATC probes. 
 
 
 
 

Original copy signed by: 
 

Mario Dupuis 
Laboratory Manager, Liquids Measurement 

Web Site Address: http://mc.ic.gc.ca 
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LETTRE D’ACCEPTATION DE MODIFICATION (LAM) 
pour 

Compteurs et appareils approuvés 
 

Type d’appareil 
 

Distributeur 
 

Objet 
 
La présente lettre vise à expliquer les détails des modifications apportées aux compteurs dont le type a déjà été 
approuvé par Mesures Canada. Ces modifications ont été évaluées par le Laboratoire des services d’approbation 
en conformité aux exigences nationales et doivent être considérées comme faisant partie de la portée des avis 
d’approbation d’origine énumérés dans le présent document et de toutes leurs révisions subséquentes. 
 

Portée 
 
Les modifications décrites dans la présente lettre s’appliquent aux appareils visés par l’avis d’approbation 
suivant : 
 

Numéro d’approbation 
 

AV-2394 
 

Requérant 
 

DI Canada Inc. (Wayne) 
40 Sharpe Road 

Brighton, ON  K0K 1H0 
 

Description des modifications 
 

L’ajout d’une deuxième sonde du CAT et puits thermique, installés juste avant l’entrée du deuxième compteur, 
sur les modèles de distributeur 3/G7242*/****C et 3/G7247*/****C qui sont équipés avec deux compteurs, tel 
qu’indiqué dans la figure 1 ci-joint. Les versions des logicielles approuvées de ces modèles sont programmés pour 
gérer les deux sondes du CAT. 
 
 

Copie authentique signée par : 
 

Mario Dupuis 
Gestionnaire de Laboratoire, Mesure des liquides 

Adresse du site Internet: http://mc.ic.gc.ca 
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Second Probe and 
Thermal well (B)  / 
La 2ème sonde et le puits 
thermique (B) 

Probe and Thermal 
well (A) / La sonde et 
le puits thermique (A)

Figure 1. Location of the two ATC temperature probes and the corresponding thermal wells / 
Localisation des deux sondes de température du CAT et les puits thermiques correspondants. 

 
 

 


